
Fra styret i NISK Avdeling 9 

Styret i NISK avd 9 ønsker å gå inn for omorganisering av klubben. Økonomien blir samlet med et 

beløp som kan brukes i regionen. Vi ønsker å gå inn for direkte stemming og at vi organiseres i 

aktivitetsutvalg. Vi støtter en regionorganisering, men syns fem regioner må drøftes- litt for store. 

Videre ønsker vi at det vurderes å øke hovedstyret med et medlem slik at hovedstyret kan bedre 

følge opp de ulike aktivitetsutvalgene. 


